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Kenmerk 
(ter beslissing) Reactiebrief n.a.v. verzoek vaste Kamercommissie VWS _ 3760522-1060744-3 

om een reactie op de brief van FNV aan Raad van Bijlage(n) 
Toezicht VIGO over situatie VIGO si 

1. Aanleiding 
De vaste Kamercommissie voor VWS heeft op 17 januari jl. een reactie gevraagd 
aan de minister van VWS op de brief van de FNV aan de Raad van Toezicht VIGO 
naar aanleiding van een publicatie in Follow the Money (‘Grote 
jeugdzorgorganisatie investeert miljoenen in bedrijven van eigen adviseur, 
ondanks megaverlies’). 

2. Geadviseerd besluit 
In de bijlage vindt u de conceptreactie op de brief aan de Tweede Kamer. Indien u 
akkoord bent met de lijn, kan de staatssecretaris de brief ondertekenen en kan de 
brief worden verzonden aan de Tweede Kamer. 

3. Kernpunten 
* De vaste Kamercommissie VWS heeft aandacht gevraagd voor de situatie bij 

VIGO nadat zij een afschrift van de brief van de FNV aan de Raad van Toezicht 
VIGO had ontvangen. De FNV vraagt bij de Tweede Kamer aandacht voor de 
situatie en specifiek rondom de vragen hoe dit, ondanks talloze 
toezichthouders in de jeugdzorg en ggz, heeft kunnen gebeuren. De FNV 
vraagt ook of de Tweede Kamer zich wil inzetten voor het verzoek voor een 
diepgravend, onafhankelijk extern onderzoek naar het proces en geldstromen 
te ondersteunen en mogelijk te maken. 

* Inde conceptreactie wordt ingegaan op de volgende onderwerpen: 
o De rol van de raad van toezicht en ook de rol van VWS en de IGJ/JA. 
o Dat een onafhankelijk onderzoek ondersteund wordt en dat de Raad 

van Toezicht hiertoe nu ook opdracht heeft gegeven. 
o Dat er op dit terrein wordt gewerkt aan twee wetsvoorstellen (Wibz en 
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wetsvoorstel verbetering beschikbaarheid jeugdzorg) en er in de 

Hervormingsagenda Jeugd is afgesproken dat er een verkenning 

plaatsvindt of het in de rede ligt aan te sluiten bij het systeem dat 

geldt voor de aanbieders van Zvw- en Wlz-zorg ten aanzien van de 

vergunningsplicht. 

4. Toelichting 

a. Draagvlak politiek 

In december jl. zijn Kamervragen door het lid Westerveld (GroenLinks-PvdA) 

gesteld over de situatie bij VIGO. Deze zijn 23 januari jl. beantwoord. Tijdens het 

wetgevingsoverleg jeugd op 29 januari jl. heeft het lid Westerveld ook vragen 

gesteld. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

c. Financiële en personele gevolgen 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 

De conceptreactie is afgestemd met PZO, IGJ en JA. Daarnaast is er een feitelijke 

check gedaan bij VIGO. 

f._ Gevolgen administratieve lasten 

g. Toezeggingen 

Er wordt de toezegging gedaan dat de verkenning naar de vergunningsplicht in 

2024 wordt afgerond. 

h. Fraudetoets 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

Tot personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 

Jeugd 
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